

# THE FUTURE OF PSYCHEDELIC ROCK IS HERE ! GIRL FROM THE BEYOND, FIRST EP FROM THE TALENTED SIMON BIJAOU

*A modern, authentic and poetic approach to a renewed genre*

*Release date : December 22nd, 2023*



Simon's latest EP takes us into a fantastic, electric and poetic universe, with **three tracks** that combine rock with psychedelia (Dreaming Umbrellas), bossa nova (Girl From the Beyond) and funk (Flying to Find my Love).

From Paris, **Simon Bijaoui** is a young artist who aims to revive the psychedelic rock of his idols Jimi Hendrix and Eddie Hazel. Guitarist and singer, his productions are characterized by the use of numerous effects pedals, which he uses as a gateway into his highly visual world of sound. Simon sees music as a way of making people feel his world, which he wants us to visit.

**Girl From the Beyond** is a blend of blues and bossa nova influences, to accompany the message, the letter the author sings to his angel protector (featured on the EP cover). **Dreaming Umbrellas** is a psychedelic ballad that tells a story straight out of a dream, where umbrellas fly away and dance with the cosmos at night. Finally, **Flying to Find my Love** follows the journey of an explorer, seeking love through the sky, the stars and the landscapes. Three guitars intertwine to embark you on this story and carry you along to the superb solo at the end of the track.

The artist invites you to follow him into his world, and make it your own. Will you join him?

[Spotify](#)

[Instagram](#)

[Linktree](#)

[simonbijaoui.music@gmail.com](mailto:simonbijaoui.music@gmail.com)

+33 6 88 41 03 89



# LE FUTUR DU ROCK PSYCHÉDÉLIQUE EST LÀ ! GIRL FROM THE BEYOND, PREMIER EP DU TALENTUEUX SIMON BIJAOU

*Une approche moderne, authentique et poétique pour un genre renouvelé*

*Date de sortie : 22 décembre 2023*



Nous immerger dans un univers fantastique, électrique, et poétique, à travers **trois morceaux** au croisement du rock avec du psychédélique (Dreaming Umbrellas), de la bossa nova (Girl From the Beyond) et du funk (Flying to Find my Love), voilà ce que nous propose Simon avec son dernier EP.

Originaire de Paris, **Simon Bijaoui** est un jeune artiste qui souhaite renouveler le rock psychédélique de ses idoles Jimi Hendrix ou Eddie Hazel. Guitariste et chanteur, ses productions se caractérisent par l'utilisation de nombreuses pédales d'effets, qu'il utilise comme moyen d'entrer dans son univers sonore très imagé. En effet, Simon considère la musique comme un moyen de faire ressentir son monde, qu'il souhaite nous faire visiter.

**Girl From the Beyond** mélange des influences de blues et de bossa nova, pour accompagner le message, la lettre que l'auteur chante à son ange protecteur (sur la couverture de l'EP). **Dreaming Umbrellas** est une ballade psychédélique qui raconte une histoire tout droite sortie d'un rêve, où des parapluies s'envolent et dansent avec le cosmos la nuit venue. Enfin, **Flying to Find my Love** retrace le chemin d'un explorateur, cherchant l'amour à travers le ciel, les étoiles, et les paysages. Trois guitares s'entremêlent pour vous embarquer dans ce récit et vous transporter au fur et à mesure vers le superbe solo à la fin du morceau.

L'artiste vous propose de le suivre dans son univers, et d'en faire votre monde. Vous-joindrez-vous à lui ?

[Spotify](#)

[Instagram](#)

[Linktree](#)

[simonbijaoui.music@gmail.com](mailto:simonbijaoui.music@gmail.com)

+33 6 88 41 03 89

